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S/BR.0002.13.2015        
 

Protokół Nr XIII/15 
z XIII sesji Rady Miejskiej w Rynie 

odbytej w dniu 30 grudnia  2015 roku 
 

 
Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy  przy ul. Świerczewskiego 2 w Rynie 
; w godz.15:00 do 15:40. 
 
W obradach uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej 

 Burmistrz Miasta i Gminy Ryn – Józef Karpiński 

 Skarbnik Gminy  - Irena Olszewska 
      -     Kierownicy Jednostek Organizacyjnych 
      -     Mieszkańcy Miasta i Gminy 
                 
 
                                  Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
3. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w okresie   
    między sesjami. 
4. Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między  sesjami. 
5. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych. 
6. Odpowiedzi na wnioski, interpelacje i zapytania. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie oceny aktualności Studium uwarunkowań i kierunków   

    zagospodarowania  przestrzennego miasta i gminy Ryn oraz oceny aktualności planów   
    miejscowych.                                                                                                                           
9. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 140/63 w Monetkach.   
10. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 140/64 w Monetkach. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 140/65 w Monetkach.  
12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej na 2016r.                                                                                                                                        
13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  
     w Rynie na 2016r.                                                                                                                                                                             
14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej  w Rynie na   
     2016r.                                                                                                                                                                                     
15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Ryn na 2015r.                                       
16.Sprawy rożne.    
17.Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad.1  Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan M. Szczebiot. 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził prawomocność obrad. W sesji uczestniczyło 15 radnych. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG wniósł o rozszerzenie porządku obrad: 
1/ o pkt 12 a - Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej na rzecz Województwa Warmińsko-
Mazurskiego. 
2/ 12 b - Podjęcie uchwały w sprawie współpracy Gminy Ryn ze Stowarzyszeniem Wielkie Jeziora 
Mazurskie 2020. 
 
Rada Miejska, jednogłośnie w obecności 15 radnych, opowiedziała się za wprowadzeniem do porządku 
sesji powyższych projektów uchwał. 
 
Ad.2  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 
Uwag do protokółu nie wniesiono. Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty przez Radę Miejską 
jednogłośnie,  w obecności 15 radnych. 
 
Ad.3 Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych   
        w okresie między sesjami. 
 
Pan M. Szczebiot - Przewodniczący Rady Miejskiej : 
 
1/ poinformował o otrzymanej deklaracji Rady Gminy Giżycko popierającej inicjatywę Zarządu 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego dotyczącą realizacji inwestycji w zakresie przebudowy drogi 
wojewódzkiej nr 592 na odcinku Kętrzyn-Giżycko -  deklaracja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 
protokółu; 
 
2/ przekazał życzenia świąteczne od posła na Sejm RP Leonarda Krasulskiego. 
 
Ad.4 Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między  
sesjami. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokółu. 
 
Pan J.Karpiński – Burmistrz MiG – poinformował, że: 
1/ w Sterławkach Wielkich , z okazji zbliżających się świąt, odbyły się Jasełka zorganizowane przez 
Sołectwo, w którym uczestniczyło około 200 osób 
2/ uczestniczył w spotkaniu świątecznym zorganizowanym przez Środowiskowy Dom Samopomocy w 
Rynie 
3/ odbyło się spotkanie, na którym w miejscowości Canki  pojawił się zastępca dyrektora infrastruktury 
drogowej i  mają zrobić  chodniczek do wiaty , aby można było przemieszczać się bezpiecznie; 
Burmistrz dodał, że podtrzymuje deklarację, że jeżeli przystąpią do budowy infrastruktury związanej z 
budową przejścia, to  uruchomi  procedurę związaną z oświetleniem tego przejścia. 
4/ odbyło się spotkanie z przewoźnikiem w sprawie dowozu dzieci szkolnych 
5/ odbyło się walne zebranie Lokalnej Grupy Rybackiej dotyczące przyjęcia lokalnej strategii rozwoju. 

 

 
Ad.5  Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych – nie zgłoszono. 
Ad.6  Odpowiedzi na wnioski, interpelacje i zapytania. 
 
Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie oceny aktualności Studium uwarunkowań i kierunków   

        zagospodarowania  przestrzennego miasta i gminy Ryn oraz oceny aktualności planów   
        miejscowych.                                                                                                                           

 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – omówił projekt uchwały. Poinformował, że konieczność podjęcia 
uchwały wynika ze zmian wprowadzonych  ustawami. 
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Burmistrz MiG o wniósł  zmiany do projektu uchwały: 
1/ w części II.1 – po wyrazie … obejmują – dopisać: „niemal” 
2/ w części II.2 -  zapis : „ W 2011 roku zrealizowano ścieżkę spacerowo- rekreacyjną wokół Jeziora 
Ołów o długości 3 km” – zmienić na „4,25 km”   
3/ w części II.2. zapis :” W 2014 roku urok i walory Rynu docenione zostały przez Komisję certyfikacji 
światowej sieci Cittaslow, stowarzyszenia zrzeszającego 160 małych miejscowości na wszystkich 
kontynentach świata.  
Zmienić na : „W 2012 roku urok i walory Rynu docenione zostały przez Komisję certyfikacji światowej 
sieci Cittaslow, stowarzyszenia zrzeszającego 209 małych miejscowości na wszystkich kontynentach 
świata.” 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan M. Szczebiot - Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały ( z wyżej 
wymienionymi  zmianami ) w sprawie oceny aktualności Studium uwarunkowań i kierunków  
zagospodarowania  przestrzennego miasta i gminy Ryn oraz oceny aktualności planów  miejscowych.                                                                                                                           
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska  jednogłośnie, w obecności 15 radnych,  
podjęła  powyższą uchwałę . 
Uchwała Nr XIII/97/15 stanowi załącznik nr  4  do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 140/63 w Monetkach.   
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – omówił projekt uchwały. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan M. Szczebiot -Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
przeznaczenia do sprzedaży działki nr 140/63 w Monetkach.   
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska  jednogłośnie, w obecności 15 radnych,  
podjęła  powyższą uchwałę . 
Uchwała Nr XIII/98/15 stanowi załącznik nr  5  do niniejszego protokółu. 
 
Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 140/64 w Monetkach. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – omówił projekt uchwały. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan M. Szczebiot -Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
przeznaczenia do sprzedaży działki nr 140/64 w Monetkach. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska  jednogłośnie, w obecności 15 radnych,  
podjęła  powyższą uchwałę . 
Uchwała Nr XIII/99/15 stanowi załącznik nr  6  do niniejszego protokółu. 
 
Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 140/65 w Monetkach.  
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – omówił projekt uchwały. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Pan M. Szczebiot -Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
przeznaczenia do sprzedaży działki nr 140/65 w Monetkach. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska  jednogłośnie, w obecności 15 radnych,  
podjęła  powyższą uchwałę . 
Uchwała Nr XIII/100/15 stanowi załącznik nr  7  do niniejszego protokółu. 
 
Ad.12 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej na 2016r.                                                                                                                                        
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pani J. Kołakowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu poinformowała, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan K. Jarosz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan M. Szczebiot -Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej na 2016r. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska  jednogłośnie, w obecności 15 radnych,  
podjęła  powyższą uchwałę . 
Uchwała Nr XIII/101/15 stanowi załącznik nr  8  do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.12 a  Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej na rzecz Województwa Warmińsko-
Mazurskiego. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG -  poinformował, że województwo nie skalkulowało poprawnie 
kosztów inwestycji i dlatego wystąpiło do samorządów o pomoc finansową. Propozycja pomocy   gminy 
Ryn w skali roku wyniosłaby 24 155,40zł. Po 10 latach wszystkie środki zostaną zwrócone 
samorządom. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan M. Szczebiot -Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
pomocy finansowej na rzecz Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska  jednogłośnie, w obecności 15 radnych,  
podjęła  powyższą uchwałę . 
Uchwała Nr XIII/102/15 stanowi załącznik nr  9  do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.12 b Podjęcie uchwały w sprawie współpracy Gminy Ryn ze Stowarzyszeniem Wielkie 
Jeziora Mazurskie 2020. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – omówił projekt uchwały. Poinformował, że większość szkół 
zadeklarowała uczestnictwo w tym działaniu. Projekt skierowany jest do szkół podstawowych i 
przedszkoli. Jest to projekt konkursowy , więc nie ma gwarancji, że zostanie zrealizowany. W 
rozliczeniu finansowym gminę generalnie to nie będzie kosztowało, bo udział gminy może być w 
postaci udostępniania pomieszczeń, urządzeń itd. Każda ze szkół uczestnicząca w projekcie może 
również skorzystać w ramach 15% wartości projektu w zakresie zarządzania projektem. 
 
Pani J. Kołakowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu poinformowała, że na 
posiedzeniu komisji pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały z zapisem: ….oraz innymi samorządami 
w zakresie wspólnej realizacji projektu „. 
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Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział,  że aktualny projekt nie zawiera tego zapisu, i że 
merytorycznie nic się w projekcie uchwały nie zmienia. 
 
 
Pani J. Kołakowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu poinformowała, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan M. Szczebiot -Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
współpracy Gminy Ryn ze Stowarzyszeniem Wielkie Jeziora Mazurskie 2020. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska  jednogłośnie, w obecności 15 radnych,  
podjęła  powyższą uchwałę . 
Uchwała Nr XIII/103/15 stanowi załącznik nr  10  do niniejszego protokółu. 
 
Ad.13 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  
          w Rynie na 2016r.                                                                                                                                                                             
 
Pan M. Szczebiot -Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rynie na 2016r.                                                                                                                                                                             
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska  jednogłośnie, w obecności 15 radnych,  
podjęła  powyższą uchwałę . 
Uchwała Nr XIII/104/15 stanowi załącznik nr  11  do niniejszego protokółu. 
 
Ad.14 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej   
           w Rynie na  2016r.                                                                                                                                                                                     
 
Pan M. Szczebiot -Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Rynie na  2016r. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska  jednogłośnie, w obecności 15 radnych,  
podjęła  powyższą uchwałę . 
Uchwała Nr XIII/105/15 stanowi załącznik nr  12  do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.15  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Ryn na 2015r.                                       
 
Pan J. Karpiński – Burmistrza MiG – poinformował, że jest to ostatnia zmiana budżety w tym roku. 
Usługi inwestycyjne zostały opłacone,  w tym  inwestycja drogowa w Wejdykach. Uzyskaliśmy  też 
zapewnienia od wykonawcy generalnego, że wszyscy podwykonawcy zostali opłaceni. 
 
Pani I. Olszewska – Skarbnik Gminy – omówiła szczegółowo proponowane zmiany w budżecie. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan M. Szczebiot -Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zmian budżetu gminy Ryn na 2015r. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska  jednogłośnie, w obecności 15 radnych,  
podjęła  powyższą uchwałę . 
Uchwała Nr XIII/106/15 stanowi załącznik nr  13  do niniejszego protokółu. 
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Ad.16 Sprawy rożne.    
 
Pan A. Majgier podziękował Panu Burmistrzowi za wycięcie gałęzi wychodzących na chodnik przy ul. 
Zamiejskiej. 
 
Poinformował, że w dniu dzisiejszym nastąpiła awaria sieci wodociągowej zapytał w związku z tym, czy 
gmina posiada beczkowóz, aby dostarczyć mieszkańcom wodę. 
 
Pan J. Leczycki – Prezes PGKiM – odpowiedział, że w tej chwili nie ma beczkowozu. W przypadku 
awarii spółka jest zobowiązana dostarczyć wodę po 12 godzinach. Dodał, że zakup beczki na wodę nie 
jest dużym kosztem i w przyszłości spółka zaopatrzy się w taką beczkę. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – dodał, że spółka z roku na rok ma lepszą kondycję finansową, tak 
więc z zakupem beczki nie będzie większego problemu. 
 
Pan I.Nieckarz podziękował Panu Burmistrzowi, w imieniu mieszkańców osiedla przy ul. 
Świerczewskiego, za wycinkę drzewek, dzięki czemu poprawiła się estetyka osiedla. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział, że nie wszystka da się zrobić od ręki, ale to co jest 
możliwe to jest robione. Poprosił radnych o składanie swoich spostrzeżeń nie tylko na komisjach, ale 
też poza nimi. 
 
Pan A. Majgier poinformował, że mieszkańcy kolejny raz zwrócili uwagę na brak 2 latarni na ul. Krzywej 
tj. na chodniku wiodącym na ul. Krzywą oraz w połowie ulicy. 
Dodał, że dobrze by było pomyśleć o nawierzchni na ul. Krzywej i ul. Polnej 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej oraz Burmistrz MiG złożyli obecnym serdeczne życzenia z  
z okazji zbliżającego się Nowego Roku. 
 
 
Ad.17 Zamknięcie posiedzenia. 

 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad XIII sesji Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął 
posiedzenie. 
 
 
 
Protokółowała:                                                                    Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
Bożena Dybała                                                                             Michał Szczebiot 

 

 


